
Medlem af Folketinget Benedikte Kiær (KF) har den 15. maj 2013 stillet føl-
gende spørgsmål nr. S 1862 til ministeren for sundhed og forebyggelse, som 
hermed besvares.

Spørgsmål S 1862:
”Vil ministeren oplyse, om hun overvejer at ændre de nuværende regler, så 
tidligere skizofrene ikke bliver stående i systemet, når de er erklæret raske?”

Svar:
Som det fremgår af min besvarelse af spørgsmål nr. S 1861, så mener jeg, at 
oplysninger om, at en patient er blevet erklæret rask, og derfor ikke mere lider 
af en tidligere diagnosticeret sygdom, er meget vigtig information, der ikke bør 
slettes fra patientjournalen.

Jeg har derfor ikke planer om at ændre de gældende journalføringsregler.

Med venlig hilsen

Astrid Krag      /   Susanne Beck Petersen

Holbergsgade 6
DK-1057 København K

T +45 7226 9000
F +45 7226 9001
M sum@sum.dk
W sum.dk

Dato: 23. maj 2013
Enhed: Primær Sundhed
Sagsbeh.: SUMSBPE
Sags nr.: 1302514
Dok nr.:  1216675

Folketingets Lovsekretariat

2012-13
S 1862 endeligt svar
Offentligt


